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ORSZÁGGYOLÉSI KÉPVISELŐ
Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak
az Országgy űlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló 10/2014. (II . 24.)
OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani
Balog Zoltán emberi erőforrások miniszter úrhoz

„Mit tesz a kormánya praxisközösségek országos hálózatának kialakításáért? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ónodi-Szűcs Zoltán a napokban jelentette be, hogy 1,5 milliárd forintot költ a kormány a
betöltetlen háziorvosi praxisok beindításáért. A rendszerből nagyjából 300 orvos hiányzik és, a
számuk évrő l évre egyre nő, az EMMI saját tanulmánya szerint 2025-re a lakosság közel
felének nem lesz megfelelő "ellátása . Az elmúlt évek tapasztalatai azt mutatják, hogy ezek a
pályázatok kevéssé vonzóak a szakemberek számára, ezt igazolja a házorvosok számána k
folyamatos csökkenése is . Az alapellátás, megerősítéséhez praxisközösségeket kellen e
létrehozni és habár az alapellátásról szóló törvény erre lehet őséget ad, a kormány
elköteleződése ebben a kérdésben nem egyértelm ű .

A fentiek alapján az alábbi kérdésekre várom válaszát :

Milyen eredményekkel zárult a Svájci Alap által finanszírozott modellprogram?
Meddig tervezi a kormány folytatni a projektet ?
Tervezik-e a modellprogram országos kiterjesztését és praxisközösségek létrehozását ?
Mekkora keret áll rendelkezésre a praxisk őzösségek finanszírozására?
Mikor születnek meg az alapellátási törvény végrehajtási rendeletei ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017. március ‚1 3 .

Független orszá :gyűlési képviselő
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